



Styremøte.

Styremøte	Referat møte nr.	18.06.2025
-----------	------------------	------------

Tid:	18.06.2025 kl. 18.00	Sted:	Fuglemyr
Neste møte:	Ikke avtalt	Sted:	

Navn:	Til stede (X) Referent (R) Møteleder (M)	Referat Sendes	E-post
Per Ivar Gundersen	x	x	perivar@hegnatransport.no
Bjørn Martin Hansen	x	x	m308hansen@outlook.com
Simon Cederholm	R	x	cederho@gmail.com
Marit Vannebo	x	x	marvanne@online.no
Sigurd Holdhus	x	x	sigurd.jakt@gmail.com
Janne F Gustavsen	x	x	jannefrellumstad@gmail.com
Jonny Olsen	x	x	jonny.jegern@gmail.com
Svein Rotstigen	Meldt avbud.	x	sveinjohnny2@gmail.com

Sak/Nr	Tekst	Ansvar/ frist
1	Sætedagen/Tofte dagen	
	Skal SHJFF stille med stand på en av de dagene? Får vi noe igjen for dette? Ingen Tofte-dag da vi ikke får noe igjen for dette. Ingen Sætre-dag heller.	
2	Trekning Rådyr/Elgjakt	
	Vi må bestemme når/hvor og hvordan vi skal utføre trekningen. Vi kan ikke publisere elgtreking på grunn GDPR	
3	Jakt på Rødby terrenget	
	Skal vi kontakte Grunneiere? Bjørn Tore jobber med saken.	Bjørn Tore
	Fiskeplass	
	Hvordan ferdigstiller vi denne? Vi kaller inn til 2 dugnader i august for å få gjort det siste. 23 og 24 august. • Skilt • Stokker. • Samle stein. • Reparere sittegruppen. • Skal vi flytte bålringsen for bobiler. •	Marit og Janne
	Jaktutvalget	
	Skal vi bevilge penger til Mårfeller? Vi tar det på neste møte.	

